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Overzicht genodigden 
 

Alle omwonenden in een straal van 500 meter zijn uitgenodigd voor de buurtdialoog op 5 juni 2021. 

Iedereen heeft een brief ontvangen die door Maurice en Jill persoonlijk zijn bezorgd. Dit betreft 

onderstaande adressen:

Morschehoef  1 

Morschehoef  3 

Morschehoef  4 

Morschehoef  5 

Morschehoef  5a 

Morschehoef  6 

Kraanmeer 1 

Kraanmeer 3 

Kraanmeer 3a 

Kraanmeer 5 

Kraanmeer 5a 

Kraanmeer 6 

Kraanmeer 7 

Kraanmeer 7a 

Kraanmeer 9 

Kraanmeer 9a 

Kraanmeer 10 

Kraanmeer 11 

Kraanmeer 13 

Kraanmeer 14 

Kraanmeer 15 

Kraanmeer 17 

Kraanmeer 19 

Kraanmeer 20 

Kraanmeer 21 

Kraanmeer 22 

Kraanmeer 23 

Kraanmeer 25 

Kraanmeer 26 

Kraanmeer 27 

Kraanmeer 28 

Kraanmeer 29 

Kraanmeer 29a 

Kraanmeer 31 

Knipperdul  2 

Bolst  1 

Bolst  6 

Bolst  11a 

Bolst  13 

Bolst  15
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Verslag buurtdialoog  
 

Datum: 5-6-2021 

Tijd: 10.30 uur 

Locatie: Kraanmeer 24, Erp 

 

Aanwezigheid uitgenodigden: zie verder de aanwezigheidslijst 

Aanwezigheid Van den Elzen Plants: Henk van den Elzen, Jos van den Elzen, Peter Stoffels, Maurice 

Deben, Bart van Eerdt, Jeroen Hurkmans, Jill Bouw, Ola Werner, Ewa Kalmuk , Aneta skwara 

 

Opening:  

Namens Van den Elzen Plants (VDE) heeft Maurice alle aanwezigen welkom geheten. De 

directieleden stellen zichzelf voor: Peter Stoffels (financieel directeur), Bart van Eerdt (operationeel 

directeur) en Maurice Deben (commercieel directeur). En Maurice stelt de andere VDE medewerkers 

voor: Jeroen Hurkmans (facilitair medewerker), Ola Werner, Aneta skwara, Ewa Kalmuk 

(seizoenmedewerkers), Jill Bouw (sales support en notulist). 

  

Voorafgaand vraagt Maurice of iemand bezwaar heeft dat er foto’s worden genomen. Daarnaast 

heeft hij gevraagd of iemand bezwaar heeft als zijn/haar naam in het verslag vermeldt wordt. 

Niemand heeft aangegeven hier bezwaar tegen hebben. Ook geeft Maurice aan dat tussendoor 

vragen gesteld mogen worden en achteraf in het programma is hier ruimschoots aandacht voor. Het 

programma is als volgt: een uitleg van de plannen, een rondgang op de buitenlocatie waar het plan 

gevestigd zou moeten worden en een afsluiting binnen waarbij de plannen tentoongesteld worden in 

drievoud.  

 

Historie Van den Elzen Plants: 

Maurice heeft de historie van VDE aan de Kraanmeer 24 in Erp toegelicht. Bedrijf is meer dan 60 jaar 

actief in het vermeerderen van plantmateriaal. Jan van den Elzen (vader van Henk en Jos van den 

Elzen) is de oprichter en Henk en Jos hebben de zaak in 1996 overgenomen en verder laten 

expanderen. Al ruim 60 jaar is VDE actief in aardbei- en aspergeplanten en 14 jaar in 

frambozenplanten. VDE produceert op jaarbasis ongeveer 165 miljoen planten. VDE teelt op 550 ha 

in Erp en omstreken. Naast de hoofdvestiging in Erp heeft VDE sinds 2013 een tweede vestiging in 

Maasbree (inmiddels zijn dat 3 locaties). De continuïteit van het bedrijf is gewaarborgd doordat de 

huidige eigenaren, Henk en Jos van den Elzen, een nieuwe directie heeft aangesteld die het bedrijf 

moeten gaan leiden in de toekomst. De belangrijke opdracht is dat Van den Elzen Plantenkwekerij 

Van den Elzen blijft heten, de kwaliteit van de planten behouden blijft en zo ook de klanten klant 

blijven. 

 

Situatieschets: 

Naast een 48 vaste medewerkers werkt VDE sinds jaar en dag met een groot aantal 

seizoenmedewerkers. Deze seizoenmedewerkers, ook wel arbeidsmigranten genoemd, verrichten 

gewashandelingen zoals planten, bloemen uithalen maar vooral snijden, sorteren en inpakken van 

plantjes in de sorteerhallen aan de Kraanmeer. De arbeidsbehoefte loopt uiteen van 150 mensen in 

het laagseizoen tot ruim 550 personen in piekperioden met name in de zomer- en winterperiode. 

Onze seizoenmedewerkers zijn momenteel gehuisvest op 15 verschillende locaties in Erp en (verre) 

omstreken. Elke dag moeten deze medewerkers naar de juiste werklocatie gebracht worden wat 

zorgt voor een groot logistiek proces.  

Huidige huisvesting locaties:
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 Kraanmeer: 60 mensen  

 Huizen Erp: 30 

 Van Lankveld: 30 

 Mariaheide: 60 

 Helvoirt: 35 

 Uden: 60 

 Haps: 26 

 Oeffelt: 22 

 Overasselt: 100 

 Elsendorp: 60 

 Gemert: 10 

 Meterik: 100 

 Sambeek: 120

 

Vanuit Sambeek gaat het merendeel van de mensen werken in Maasbree. VDE bekijkt samen met 

andere ondernemers om daar ter plekke huisvesting te bouwen. In Erp zal niet gebouwd gaan 

worden voor mensen die in Maasbree werken. 

 

Waarom VDE een nieuwe huisvesting wil bouwen: 

VDE wil mensen huisvesten bij het bedrijf waar merendeel van de werkzaamheden van sorteren en 

inpakken plaats vindt. Om deze logistieke operatie te beperken wil Van den Elzen een huisvesting 

bouwen op het terrein aan de Kraanmeer. Van den Elzen wil een goede werk- en woongelegenheid 

bieden voor haar medewerkers. Daarom is in dit proces rekening gehouden met de wensen en input 

van de vaste seizoenmedewerkers om een zo hoog mogelijk niveau te kunnen bereiken die verder 

gaat dan de wettelijke normen. Privacy en eigen eten kunnen koken kwamen hierbij vaak naar voren 

als een wens. Met deze gegevens zijn we op zoek gegaan naar een passend plan. 

 

Eerste opzet: 

We hebben verschillende mogelijkheden bekeken hoe de huisvesting het beste zou passen bij de 

wensen van onze medewerkers. Een van de huidige gehuurde locaties is bij Van Dijck 

Groenteproducties. Deze huisvesting kwam vaak naar voren als ideaal beeld m.b.t. privacy en 

woongenot. De huisvesting bestaat uit bungalows van 6 personen (3 slaapkamers voor 2 personen, 

gezamenlijke keuken en woonkamer, aparte wc en aparte douche). Groot nadeel van dit idee is dat 

de impact op de omgeving veel groter is in oppervlakte dan het huidige plan. Daarnaast zijn er 

verschillende andere types huisvesting bekeken waaronder ook het idee van studio’s met slaap-

/woonkamer ineen en aparte badkamer en keuken. Dat alles gericht op 2 personen per studio. 

 

Huidige plan: 

Het plan bestaat uit twee gebouwen, twee verdiepingen hoog (nokhoogte 8,80 meter, 18,8 meter 

breed, een op zichzelf staand gebouw van 56 meter lang en twee geschakelde gebouwen elk 50 

meter lang) met daartussen een park voor recreatie en wellicht sportactiviteiten. In totaal wil VDE 

huisvesting kunnen bieden voor 296 personen in studio’s voor twee personen, waarvan iedere studio 

een eigen sanitair, keuken en slaapkamer bevat. Hierdoor wordt een privacy gecreëerd voor de 

werknemers.  

 

Dit plan is als eerste voorgelegd aan de directe naaste buren van Kraanmeer 22a (familie 

Collenburg/Van Geffen), 28 (familie Hendriks) en 29 (familie Claasse). Zij hebben aangegeven dat VDE 

dit plan verder mogen uitwerken. 

 

Beheer: 

VDE wil een vast beheer aanstellen. Juist bij deze aantallen seizoenmedewerkers is dit voor VDE een 

vereiste. De bedoeling is dus dat er vast beheer komt met een vast aanspreekpunt voor 

seizoenmedewerkers én buurtgenoten. Op deze manier kan de controle en veiligheid beter  

gewaarborgd worden.   
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Locatie keuze: 

Het idee is de huisvesting direct achter de loods en het bassin achter Kraanmeer 26 te bouwen. Deze 

locatie wil VDE omgeven met een groenwal met beplanting. Logistiek en parkeerplaatsen vinden 

plaats op het eigen terrein. Bovendien geeft Maurice aan dat merendeel van de seizoenmedewerkers 

met de bus of vliegtuig komen.  

 

Maurice geeft iedereen de gelegenheid vragen of tips aan te dragen. 

 

Vragen:  

Annet Delisse:  Omdat iedere studio een eigen keuken heeft, betekent dat eigen 

boodschappen gedaan moeten worden. Zij geeft aan medelijden te hebben met de mensen die van 

de supermarkt met zware tassen terug lopen over het fietspad.  

Maurice geeft aan dat de input van onze medewerkers is geweest dat zij voorkeur hebben om voor 

zichzelf te koken. Bart geeft aan dat wekelijks een boodschap moment aangeboden wordt waarbij de 

touringcar en/of bedrijfsbusjes beschikbaar gesteld worden om boodschappen te doen. Het idee 

wordt geopperd om twee boodschap momenten per week te organiseren zodat mensen minder vaak 

zelf naar het dorp zullen gaan om te winkelen. Maurice geeft hierbij aan dat gedacht wordt om 

fietsen beschikbaar te stellen. Daarnaast weten we dat winkelen voor veel mensen een uitje is, wat 

we niet willen en kunnen verbieden. 

 

Gerrit Goorts:  Oppert om een eigen Poolse supermarkt in te richten zodat de VDE 

medewerkers niet altijd naar de supermarkt hoeven te gaan. Hij ervaart dat veel rotzooi in de berm 

wordt gegooid bij het fietspad. Dit zou hierbij voorkomen kunnen worden.  

Maurice antwoord nogmaals dat onze medewerkers naar de supermarkt gaan als een uitje zien. En 

dat VDE daarbij ook een hekel heeft aan rotzooi. Wanneer dit van onze mensen komt voelen wij ons 

hiervoor mede verantwoordelijk. 

 

Erik van Helvoort:  Stelt de vraag of Van den Elzen uitjes, ofwel vrijetijdsbesteding, aanbiedt?  

Maurice geeft aan dat in het nieuwe huisvestingsplan rekening is gehouden met mogelijkheden tot 

vrijetijdsbesteding zoals een sporthal. Hoe onze medewerkers hun vrijetijdsbesteding invullen is aan 

hen. Bart geeft aan dat in de huidige huisvestiging o.a. tafelvoetbal, televisies en pingpongtafels 

aanwezig zijn. 

 

Annie van Helvoort: Geeft aan dat bij de komst van deze nieuwe huisvesting het aantal mensen 

wonend op het terrein groter is dan de gehele Kraanmeer buurtgemeenschap. Daarbij hoort een 

andere cultuur en kan dit gezien en ervaren worden als een eigen woongemeenschap.  

Maurice en Bart beamen dit en geven aan dat dit gezien kan worden als een woongemeenschap op 

zichzelf.  

 

Erik van Helvoort:  Hoe kan er voorkomen worden dat andere mensen op het terrein komen om 

bijvoorbeeld feest te vieren?  

Zoals eerder door Maurice aangegeven gaat een vast beheer ook de controle uitvoeren op ongewenst 

gedrag en buitenstaanders. Dit is juist het voordeel van vast beheer wat VDE betreft. 

 

Annet Delisse:  Wordt het beheer uitbesteed of gaat Van den Elzen dit zelf beheren?  

Maurice geeft aan dat een externe partij mogelijk kan zijn. Hoe dan ook komt er 1 communicatie punt 

waar contact mee opgenomen kan worden wanneer dit nodig mocht zijn. Het is niet de bedoeling om 
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andere mensen te huisvesten, deze huisvesting is alleen beschikbaar voor het eigen personeel van Van 

den Elzen.  

 

Gerrit Goorts:  Worden andere huizen op de Kraanmeer waar op dit moment medewerkers 

wonen, vervolgens aan iemand anders verhuurd? Hij geeft aan dat de huidige bewoners weinig 

toevoeging hebben in de buurtgemeenschap.  

Maurice vertelt dat hier onze vaste medewerkers wonen die al ruime tijd voor Van den Elzen werken. 

Het is hun eigen keuze of ze zich willen aansluiten bij een buurtvereniging. Wij bouwen juist een 

nieuwe huisvesting om te voorkomen dat nog meer huizen gekocht moeten worden, dit willen we juist 

naar één locatie brengen. 

 

Jan van Gerwe:  Waar komen alle mensen vandaan?  

Bart geeft aan dat de seizoenmedewerkers uit met name Polen, maar de afgelopen jaren ook uit 

Roemenië en Bulgarije komen. Zoals in iedere cultuur zijn er goede en minder goede mensen en mag 

de afkomst geen vooroordeel zijn over het gedrag van ons personeel.  

 

Erik van Helvoort: Geeft zijn angst aan voor het feit dat deze verschillende culturen met elkaar 

kunnen botsen.  

Bart zegt dat dit gelukkig niet veel voor komt en zijn ervaring is dat onenigheden eerder betrekking 

hebben op haantjes gedrag dan cultuur gerelateerd gedrag. Juist daarom is de keuze gemaakt om 

kleine studio’s te bouwen en eigen voorzieningen te bieden. Peter geeft aan dat voorheen met name 

alleen mensen uit Polen voor werk naar Nederland komen. Omdat het steeds moeilijker wordt om 

Poolse medewerkers te werven, heeft Van den Elzen de keuze gemaakt om ook Roemeense en 

Bulgaarse mensen aan te nemen. Bart wil deze culturen juist ook bij elkaar brengen om te laten zien 

en een gevoel te creëren dat iedereen bij hetzelfde team VDE hoort. 

 

Erik van Helvoort:  Is er een maximum voor het uitbreiden van Van den Elzen?  

Maurice geeft aan dat tijden veranderen en onze vaste klanten ook keuzes maken voor een ander 

planttype, zoals aardbei trayplanten die voor ons veel arbeidsintensiever zijn. In de toekomst is er 

steeds meer behoefte aan teelt in kassen. Groeien op zich is geen doel, maar VDE moet zich als 

belangrijke speler in de markt voorbereiden op de toekomst. Peter geeft aan dat verdere groei op dit 

moment eerder uitgebreid zal worden in Limburg dan in Erp, omdat daar meer mogelijkheden zijn om 

kassen te bouwen op glastuinbouwgebied Siberië waar VDE kasgrond ter beschikking heeft. 

Daarnaast vertelt Bart dat VDE risico’s voor bijv. hagel en ziektes wil spreiden, wat wil zeggen dat 

automatisch in Erp en omstreken minder mogelijkheden bestaan voor uitbreiding. 

 

Gerrit Goorts:  Stel, Van den Elzen zal worden verkocht, wat dan?  

Er is vorig jaar een nieuw directieteam aangesteld door Jos en Henk om juist Van den Elzen op deze 

manier voort te zetten en klaar te maken voor de toekomst. Verkoop van VDE is op dit moment zeker 

niet van toepassing.  

  

Erik van Helvoort: Worden aan de bosrand (‘’Oude Dijk’’) ook vaste trayvelden gemaakt?  

Bart legt uit dat dit niet mogelijk is vanwege de gebiedsbestemming van dat perceel.  

 

Annet Delisse:   Wanneer de mensen in het veld aan het werk zijn, komt het vaak voor dat zij 

de bossen in gaan voor hun behoefte. Haar vraag of dixies een mogelijkheid bieden om dit tegen te 

gaan?  
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Van den Elzen zorgt dat tijdens het seizoen op ieder veld dixies aanwezig zijn. Deze worden 2 à 3 keer 

per week schoon gemaakt. De reactie van de aanwezigen is dat dit vaker gedaan zou moeten worden 

en men geeft aan dat er meer dixies aanwezig zouden moeten zijn . 

 

Arie van de Crommert: Als buurtvereniging zouden zij graag een aanspreekpunt willen hebben bij 

Van den Elzen aangaande de huisvestingsplannen. 

Maurice geeft aan dat hij het aanspreekpunt is voor de ontwikkeling van de huisvestingsplannen, 

zoals aangegeven in de uitnodiging.  

 

Rondleiding buiten terrein: 

Alle aanwezigen hebben de locatie gezien waar de huisvesting in de gedachte van VDE het beste 

gebouwd kan worden, met het oog op de minste impact op de omgeving. 

 

Buiten kwam nogmaals de vraag over het feit hoe VDE ongewenst gedrag, zoals ruzies, rotzooi, 

alcohol misbruik, willen voorkomen.  

VDE geeft aan dat dit een van de redenen is waarom wij gezamenlijke winkelmomenten aanbieden, 

zodat er in principe minder verkeer van en naar de huisvesting zal zijn van seizoenmedewerkers die 

naar het dorp gaan om te winkelen. 

 

Daarnaast heerst bij meerdere mensen angst dat het fietspad meer gebruikt gaat worden als voetpad 

vol met rommel door winkelende seizoenmedewerkers, dan het gebruikt wordt om te fietsen.  

VDE geeft aan dat dit een van de redenen is waarom wij gezamenlijk winkelmomenten aanbieden, 

zodat er in principe minder verkeer van en naar de huisvesting zal zijn van seizoenmedewerkers die 

naar het dorp gaan. 

 

De suggestie werd gedaan voor een eigen winkel met Poolse artikelen.  

Wellicht dat een eigen winkel met Poolse artikelen een uitkomst biedt voor de kleine boodschappen 

voor alle seizoenmedewerkers. Dit zorgt er tevens voor dat er minder voetgangers over de 

Kraanmeer lopen. 

VDE heeft niet de ambitie om een eigen winkel te starten, als dit al toegestaan zou zijn. VDE gunt 

ondernemers in Erp en omstreken deze omzet. Bovendien hebben veel supermarkten tegenwoordig 

een Pools productschap. En nogmaals de mogelijkheid voor winkelmomenten aan te bieden lijkt VDE 

eerder de oplossing. 

 

Bezichtiging plattegronden en schetsen: 

Op de plattegronden worden de teeltlocaties in directie omgeving van Erp en in een straal van 25 km 

rondom Erp getoond waar VDE planten teelt. Een plattegrond van het plan met beplantingsplan 

werden getoond. Daarnaast werd een geveldoorsnede en een inkijk in de studio’s getoond.  

 

Reacties n.a.v. de tekeningen 

In het algemeen werden de animaties van de studio’s positief beoordeeld. Het plan ziet er mooi en 

goed uitgewerkt uit. Iedereen zou graag rond willen kijken wanneer het project af is.  

De toezegging is gedaan om wanneer het plan af is de buurt uit te nodigen. 

 

Aanbevelingen namens de aanwezigen: 

De buurtvereniging houdt twee keer per jaar een schoonmaak ronde in de straat om alle rommel 

langs de weg op te ruimen. Dit zou Van den Elzen ook kunnen organiseren met eigen personeel. 
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De directie zou zelf de route naar de supermarkt kunnen lopen om te ervaren waar bijvoorbeeld 

extra voorzieningen zoals prullenbakken nodig zijn.  

VDE neemt deze aanbevelingen zeer serieus en biedt aan om bijvoorbeeld maandelijks zelf het 

fietspad naar het dorp te controleren op afval en zal zorg dragen om dit af te voeren. Graag zou VDE 

zich aan willen sluiten bij de vaste schoonmaakdagen die het buurtschap Kraanmeer organiseert.  

 

Afsluitende conclusie: 

VDE waardeert de hoge opkomst en de belangstelling. Daarnaast neemt VDE de zorgen en tips van 

haar omwonenden serieus. Deze worden meegenomen in de verdere uitwerking van de plannen. 

Namens directie en medewerkers wil Van den Elzen Plants de aanwezigen bedanken. 
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Foto’s buurtdialoog 

 
Bijeenkomst werd binnen corona-proof opgezet. 

 

 
De aanwezigen. 
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Bekijken van de locatie. 
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Bezichtiging plattegronden en schetsen. 
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Aanwezigheidslijst 
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Email met verslag 
 

Het verslag is naar alle aanwezigen gemaild. Daarbij is aangegeven dat feedback welkom is en deze 

uiterlijk vóór maandag 14 juni doorgegeven moeten worden. Iedereen heeft ruim 1 week de tijd 

gehad om het verslag te bekijken. 

Wij hebben tot 15 juni geen vragen of opmerkingen via mail of telefoon ontvangen. 

 

 

Van: Info Elzen  

Verzonden: dinsdag 8 juni 2021 14:10 

Onderwerp: Verslag buurtdialoog huisvesting Van den Elzen 

 

Beste buurtgenoten,  

Nogmaals bedankt voor het bijwonen van de buurtdialoog afgelopen zaterdag 5 juni over de 

huisvesting plannen bij Van den Elzen. In de bijlage vindt u het verslag over wat deze ochtend is 

besproken. 

Mochten er vragen of opmerkingen zijn willen wij deze graag uiterlijk vóór maandag 14 juni 

ontvangen. Contact kan worden opgenomen via info@vandenelzenplants.com t.a.v. Maurice Deben. 

 

Met vriendelijke groet / Kind regards / Mit freundlichem Gruß / Cordialement, 

 

Jill Bouw 

Sales Support  
 

Van den Elzen Plants   

Kraanmeer 24  I  5469 SN  ERP  I  The Netherlands 

 

 
 
T +31 413-216200  I  F +31 413-216205  I  E sales@vandenelzenplants.com  
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